
Sakrevisorsutlåtande för Consensus 19/20 
 

Jag, Gustaf Andersson, har i rollen av sakrevisor granskat av kårstyrelsen 19/20 bedriven verksamhet under 

deras verksamhetsår mellan 1 juli 2019 till 30 juni 2020. Min granskning har utgått från styrelse- och 

fullmäktige protokoll, kallelser, verksamhetsberättelse samt genom dialog med styrelsen. Jag har även 

deltagit vid några av styrelsemötena under året. Jag hat även tagit del av ekonomisk revisionsberättelse 

när detta utlåtande skrivs men inte granskat ekonomin ytterligare. Jag intygar även att jag haft 

jävssituation jämte någon i styrelsen.  

Enligt min granskning bedömer jag att styrelsen fattat beslut inom ramen av sina befogenheter och linje 

med stadgarna. Jag finner även att möten är kallade och protokollförda på ett adekvat sätt. Jag anser att 

de jobbat med verksamhetsplan och av FUM beslutade ålägganden på ett tillfredställande sätt med hänsyn 

till den förnedrade situation covid och medföljande restriktioner medförde.  

Jag vill dock lyfta fram några beslut för FUM:s kännedom. Sent på verksamhetsåret valde LIU att tjuta till 

ekonomiska medel för genomförandet av mottagningen. Detta medförde att flera presidie beslut fattades 

för att överföra dessa till Kårservice samt att anställa en mottagningssamordnare. Jag var väl informerad 

genom processen och anser att dessa beslut låg inom ramen 7.7 i stadgan ”beslut i akut fråga”. 

 

Med detta som bakgrund rekommenderar jag consensus fullmäktige att bevilja consensus styrelse 19/20 

ansvarsfrihet för sitt verksamhetsår. 

  

Linköping 21 januari 2021 

 

______________________________ 

Gustaf Andersson 

Sakrevisor 19/20 


